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5.       Tagasiside alates novembrist kehtivale päevakavale ja söögivahetundide korraldusele, 
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6.       Muud küsimused 

 
1. Õppealajuhataja, õpetajate, tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal töötavate 
isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi korra kehtestamine  

1.1. KUULATI: 

 
T. Lohur andis ülevaate Türi Põhikooli õppejuhi, õpetajate, tugispetsialistide ning teiste õppe- ja 
kasvatusalal töötavate isikute vabade ametikohtade avaliku konkursi läbiviimise korrast. Eelmisel 
hoolekogu koosolekul tehtud parandusettepanekud on sisse viidud. M. Aren palub korra 
kehtestamiseks hääletada. Korra kehtestamise poolt on kuus liiget kuuest. 
 
1.2. OTSUSTATI: 
 
Kehtestada Türi Põhikooli õppejuhi, õpetajate, tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal 
töötavate isikute vabade ametikohtade avaliku konkursi läbiviimise kord. 
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2. Ülevaade 2023. aasta eelarvest ja 2024. aasta eelarvekavast 

2.1. KUULATI: 
 
T. Lohur andis ülevaate Türi Põhikooli 2023. aasta eelarve täitmisest ja 2024. aasta eelarvekavast. 
Täiendavalt taotletakse palgafondile juurde 0,25 kohta kolmele kooliastmejuhile, kes hetkel juhtimise 
eest palka ei saa. Lisaks 0,25 ametikohta andekate koordinaatorile, 0,5 ametikohta kohvikupidajale, 
koristajale ja remondimehele. Samuti tutvustas T. Lohur teemasid, mille tarbeks on järgmistel aastatel 
vaja raha leida (lahendus õpilaste tööde väljapanekuks, kooririided jms) 
 
2.2. OTSUSTATI: 

Võtta info teadmiseks. 

 
3. Õpilaste kooli vastuvõtmise kord 

3.1. KUULATI: 
 
T. Lohur andis ülevaate hetkel kehtivast kooli vastuvõtmise korrast ning võimalikest täpsustamist 
vajavatest punktidest. Tehti parandus- ja täiendusettepanekuid. Näiteks soovitati täiendada punkti 
2.1.4. dokumendifoto formaadiga (.jpg) ning lisada punkti 2.2.2. valla poolt saadetud täpsustus 
tervisekaardi esitamise tingimuste kohta. 
 
3.2. OTSUSTATI: 

Võtta info teadmiseks. 

 
4. Kodukorra punkti hügieenist, tervishoiust ja välimusest arutelu 

4.1. KUULATI: 
 
T. Lohur andis ülevaate kooli kodukorra punktist 14. Hügieenist, tervishoiust ja välimusest. Ühiselt 
vaadati teistes koolides kehtestatud nõudeid ning arutati, millised muudatused oleks selle teema 
raames vajalik kooli kodukorda sisse viia. Koostati ettepanekud kodukorra punkti 14 täiendamiseks, 
mida kooli juhtkond arutab edasi õpilasesinduse ja õpetajatega. 
 

4.2. OTSUSTATI: 

Võtta info teadmiseks. 
  

5. Tagasiside alates novembrist kehtivale päevakavale ja söögivahetundide korraldusele, 
edasised plaanid                 

5.1 KUULATI: 

H. Aasa ja T. Lohur andsid ülevaate alates novembrist 2022 kehtivale söögivahetundide korraldusele. 
Hommikuputru, mida pakutakse enne koolipäeva algust ja peale esimest tundi, on hakatud rohkem 
sööma. Hilinemisi tundidesse on vähemaks jäänud, sest lõpuklassid saavad paremal ajal süüa (1 h 
varem) ja neil ei ole põhjust kauplusesse minna süüa ostma. Köök tuleb samuti toime. I. Heinsaar tõi 
välja, et I kooliaste sööb siiski liiga vara, III klassi lastel läheb kõht koolipäeva lõpuks tühjaks. Arutati, 
et suuremaid muudatusi söögivahetunni korralduses saab proovida ja kaaluda siis, kui otsustatakse 
muuta kogu päevakava ülesehitust, loobuda koolikellast või asendada koolilõuna laudade eelkate 
iseteeninduslettidega. 
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5.2 OTSUSTATI: 

Võtta info teadmiseks. 

 

6. Muud küsimused 

6.1. KUULATI: 

6.1.1. Paide-Türi rahvajooks ja seal osalenute vaba päev. Lastevanematel on tekkinud küsimus, miks 
on jooks kõigile kohustuslik. Tegemist on nädalavahetusel toimuva tasulise üritusega. Arutatakse 
selle üle, et kui üks üritus sellisel kujul kohustuslikuks tehakse, kas samasuguse kohustuse saaks 
panna ka teiste tasuliste kohtade külastamisele. Lisaks on tekitanud küsimusi napp etteteatamisaeg. 
Nii mõnelgi lapsel jäi jooksul osalemata, sest perel olid selleks nädalavahetuseks juba varasemalt 
plaanid tehtud või ei olnud tal võimalik leida sobivat transporti. Märtsis anti vaba päev jooksul 
osalenud lastele. Ühest küljest on see põhjendatud, sest jooks toimus nädalavahetusel ning selline 
boonus oli juba sügisel teada. Samas tundsid mitmed pered, kelle laps ei saanud mõjuvatel põhjustel 
jooksul osaleda (varasemad plaanid, haigus, transport vms), et nende laps sattus ebavõrdsesse 
olukorda. T. Lohur sõnas, et järgmise õppeaasta osas tuleb teema eraldi arutuse alla. 
 

6.2. OTSUSTATI: 

6.2.1. Võtta info teadmiseks 
 
 
 
 
Türi Põhikooli hoolekogu järgmine koosolek toimub 15.05.2023. 
 
 
 
 
 
 
Mariliis Aren       Virginia Ciunite 
Juhataja       Protokollija 


